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 Београд -- Вршилац дужности шефа Делегације ЕУ у Србији Оскар Бенедикт каже да
се нада да у Србији у наредном периоду неће бити избора, како би фокус био на
реформама.

  У Србији се у последње време сваке године одржавају избори, што, како је рекао
Бенедикт на Београдским разговорима у оквиру Бечког економског форума, значи
долазак на власт нове владе, а то са собом доноси успоравање спровођење реформи.   

"Надамо се да ће сада, после председничких избора, наредни период бити без избора,
како би могли да се у потпуности фокусирамо на реформе", закључио је он.
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